
Spolek rodičů při ZŠ Komenského I, Zlín 

Zápis ze schůze rady rodičů 

Termín konání: 15.04.2024 

Místo konání: učebna 106 ZŠ Komenského I 

Přítomni: viz prezenční listina 

Program: 

1. Zahájení 
 

2. Volba nového člena předsednictva spolku 
 
Z důvodu předčasného ukončení funkčního období hospodářské pracovnice Marcely 
Pavelákové ke dni 30.06.2024 byla předsedkyní navržena na tuto funkci paní Petra Hlavičková, 
která aktuálně vykonává funkci místopředsedkyně. Na pozici místopředsedkyně byla navržena 
paní Lucie Šmardová, třídní důvěrník za 5.D. Z patnácti přítomných souhlasilo s návrhem 
čtrnáct osob, jedna osoba se zdržela hlasování, nikdo nebyl proti. 

 
Výňatek ze stanov Spolku rodičů:  

„Předsednictvo spolku je výkonným orgánem a zajišťuje realizaci rozhodnutí rady rodičů v období mezi 

členskými schůzemi. Předsednictvo spolku je složeno z předsedy, místopředsedy a hospodářského 

pracovníka. V čele předsednictva spolku stojí předseda, který za předsednictvo spolku jedná navenek. „ 

 
3. Příspěvky do Spolku rodičů 

 
 Od nového školního roku 2024/2025 budou moct rodiče zasílat členské příspěvky přímo na 

účet Spolku. Identifikace přijatých plateb bude probíhat na základě přidělených variabilních 
symbolů.  
 

 Byla diskutována možnost rozdělení příspěvku do dvou plateb (na každé pololetí zvlášť), ale 
vzhledem k tomu, že se jedná o relativně nízkou částku, zůstaneme u jednorázové platby.  

 

 Dále byla ze strany rodičů navržena možnost úhrady vyšší částky, než je stanoven členský 
příspěvek na daný školní rok, což by bylo vítaným zvýšením příjmů do rozpočtu Spolku. Pro 
příští školní rok bude výše členského příspěvku stanovena jako minimální částka, kterou lze 
uhradit. Kdokoliv bude chtít uhradit více, bude mít možnost. V případě úhrady vyšší částky 
může být s fyzickou či právnickou osobou sepsána darovací smlouva. 

 

 Dalším návrhem ze strany rodičů bylo zřízení transparentního účtu. Spolek má vedený 
bankovní účet u FIO banky, kde tato možnost je. Předsedkyně Martina Nosková prověří 
možnosti do příští schůze. 

 
Výňatek z webu FIO banky:  

„Transparentní účet je speciální typ běžného bankovního účtu. Je zřizován za účelem poskytnutí 

detailních informací o transakcích na transparentním účtu široké veřejnosti pomocí internetu. 

Kdokoliv tak může jednoduše kontrolovat pohyby a stav finančních prostředků na těchto účtech - k 

dispozici jsou všechny transakce rok zpětně ode dne prohlížení. Fio transparentní účet má navíc 

podrobné filtry, které umožňují snadné dohledání konkrétní transakce či transakcí.“ 

 
 
 
 



4. Aktuální informace o hospodaření  
 

4.1 Příjmy 
 
 Aktuálně jsou vybrány příspěvky od všech žáků, celkový příjem činí 181 650 Kč.  
 
 Za sběr v únoru jsme utržili 8 329 Kč, vybralo se 7 361 kg papíru. Celkové příjmy ze sběru 

v tomto školním roce činí 15 155 Kč. Ještě bude pořádán jeden sběr v červnu. 

 4.2 Výdaje 

 Na výtvarné potřeby se vyčerpalo pro první stupeň 33 384 Kč, pro druhý stupeň 18 371 Kč. 
Pro druhý stupeň se bude v tomto měsíci objednávat další materiál za cca 15 000 Kč.   

 
 Na vzdělávací zájezdy se prozatím přispělo částkou 24 640 Kč, ještě zbývá k čerpání 

příspěvek na zájezd do Vídně, který proběhne 06.05.2024.  
 
 Na semináře, výukové programy a vzdělávací projekty se přispělo částkou 11 800 Kč.  
 
 Průběžně přispíváme na odměny žáků v různých soutěžích. Z plánovaných 20 000 Kč jsme 

doposud vyplatili 9 826 Kč. 
 
 Neplánovaně jsme museli uhradit vyšší příspěvek na dopravu na lyžařský kurz v hodnotě 

24 800 Kč místo vyčleněných 20 000 Kč. Tuto částku čerpáme z položky Neplánované výdaje 
/ rezerva.  Dodavatel byl písemně upozorněn, že překročení výdajů nebude v budoucnu dále 
akceptováno. 

 
 Členům výboru bylo vyplaceno 10 350 Kč za první pololetí jako odměna za sjednanou práci 

dle Dohody o provedení práce. 
 
 Prozatím jen 5 tříd z prvního stupně vyčerpalo příspěvek na nákup materiálu a odměn pro 

školy v přírodě. Nevyčerpaly: 1A, 1B, 3A, 3B,4A, 4B, 5A, 5B, 5D 
 
 Podrobný stav hospodaření Spolku je uvedeny na https://spolek-zskom1.cz  

 
4.3  Zůstatek 

 
 Stav na bankovním účtu k 31.03.2024: 109 083,78 Kč  
 Stav pokladny k 31.03.2024: 32 987 Kč 
 

5. Bazárek 
 
 Místopředsedkyně spolku Petra Hlavičková informovala o probíhajícím sběru oblečení a 

deskových her pro Bazárek, který proběhne 22. – 26.04.2024 od 11:30 do 16:00 v krytu 
školy. Výtěžek z prodeje má nahradit propad příjmů ze sběru papíru. 

 
 Byla diskutována možnost další propagace. Místopředsedkyně rozešle informace k Bazárku 

e-mailem všem třídním důvěrníkům, kteří jej budou distribuovat dle vlastního uvážení dále. 
 
 Bylo dohodnuto zapůjčení věšáků a ramínek dle aktuální potřeby. 
 
 Neprodané věci budou darovány na charitativní účely. 
 

 
 



 
6. Rozpočet spolku pro příští školní rok 

 
Předsedkyně Spolku Martina Nosková osloví paní ředitelku i jednotlivé vyučující, aby do 31.05.2024 
sdělili své požadavky na čerpání z rozpočtu a na základě těchto požadavku sestaví předsednictvo 
návrh rozpočtu pro školní rok 2024/2025, který předloží ke schválení radě rodičů na další schůzce 
10.06.2024. 

 
 
Ve Zlíně 15.04.2024 vypracovala Marcela Paveláková, v. r. 


